
 Møtedato:  SAKSLISTE 

 13.nov. 
 2023 

 FAU Oasen skole Strømme 
 Personalrommet i 3.etasje 

 Navn på innkalte (sett kryss)  Fremmøtt  Ikke møtt 

 1.kl Aline, valgt for 2 år  x 

 2.kl – ikke valgt 

 3.kl Britt-Ellen, valgt for 1 år  x 
 4.kl Helén, valgt for 2 år  x 
 5.kl Margrete, valgt for 1 år (Gry Merete -vara)  x 

 6.kl Ricke, valgt for 2 år (Ingvild – vara)  x 

 7.kl Zoe, valgt for 2 år (Karen Lovise – vara)  x 

 8. kl. Kjetil, valgt for 1 år (Svein - vara)  x 
 9A.kl Audun, valgt for 1 år (Kjetil – vara)   x 

 9B.kl Hans Jørgen, valgt for 1 år  (David – vara)  x 

 10.kl Dan Ruben (Richard - vara)  x 

 Vararepresentanter har møterett, men ikke møteplikt i FAU. 

 Saker til behandling 

 9A, 9B og 10.trinn har ansvar for å komme kl. 18.45 for å ordne til. 
 Ta med en kanne kaffe og  enkel  snacks (f.eks. frukt,  twist, kjeks). 

 Velkommen v/Britt-Ellen og åpning v/Margrete 

 Liten runde rundt bordet med litt deling om hvorfor nettopp vi valgte 
 Oasen. 

 Sak 10 
 (19.15) 

 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 ●  Tidligere referat ligger på skolens hjemmeside:  Oasen  skole 
 Strømme 

 ●  Dokumenter lagres her:  FAU 2023/2024 – Google Disk 

 Godkjent uten endringer 

https://oasenskole.no/stromme/
https://oasenskole.no/stromme/
https://drive.google.com/drive/folders/1uXlq6V5wIEXuMysC-mQEbX1hPnAY5xlm


 Sak 11 

 (19.15- 
 19.25) 

 Orientering fra rektor 

 ●  Vi har rigget oss godt inn i nytt bygg. Det er stadig småting 
 som må rettes opp i, ting vi mangler og tekniske finesser som 
 må øves inn. Vi er godt fornøyde med lokalene, og er glade for 
 å være en "vanlig" skole på det byggtekniske. 

 ●  I det siste har regjeringens forslag til kutt i statsbudsjettet til 
 friskoler vært den store saken. Her har FAU vært gode å ha, 
 og vi er svært fornøyde med demonstrasjonen vi hadde i byen. 
 Vi er også veldig glade for at regjeringa snudde, i hvert fall 
 delvis, i denne saken. Så blir det spennende å se hva dette 
 betyr i praksis. 

 ●  Informasjonsmøte om neste års 1.klasse mandag 20.nov. kl 
 16.30.  Rektor oppfordret alle til å spre dette til  venner og 
 kjente. En mulighet er facebooksidene til trinnene også. 

 ●  Facebook-arrangement 

 Sak 12 
 (19.15- 
 19.25) 

 Skolens trivselsplan v/rektor 

 I følge  årshjulet  vil vi ta opp trivsel og §9A. Vi  vil at rektor skal si 
 noe om skolens  Trivselsplan  og invitere FAU inn som  aktive 
 bidragsytere i arbeidet med et godt læringsmiljø. 

 Hvordan skape et trygt og godt skolemiljø? 

 Fra rektor: Kort fortalt så har vi elevsamtaler, foreldre- og 
 elevundersøkelse, klassetrivsel og generell observasjon. Det siste er 
 jo det aller viktigste. I tillegg melder foreldre eller andre inn saker 
 dersom det er nødvendig. Vi utarbeider da en aktivitetsplan, ihht 
 §9A. 

 Rektor: De ansatte er flinke til å observere elevene og fokusere på 
 det sosiale.Skolen er en beskyttet plass, men barna skal også lære å 
 takle utfordringer og noe ubehag. Rektor opplever at det er få/lite 
 utfordringer blant elevene. 

 FAU tenker at man uansett må følge opp videre for det er noen 
 konkrete problemstillinger på skolen som krever mer involvering. 
 FAU-leder sender bestilling til rektor på hva slags informasjon FAU 
 ønsker (stillingsbeskrivelse for sosiallærer, status §9A-saker og 
 lukking av disse, hva gjøres ved uro i klassene, involvering av 
 helsesykepleier, hvordan beholde faglig fokus etc). 

 Sak 13 
 (19.25 
 -19.35) 

 Evaluering vennefest/klassevise treffpunkt 31.okt 

 ●  Orientering fra vennefesten for 1.-6.trinn v/Margrete 
 (Evaluering finner du  her  ) 

 ●  Orientering ellers fra hver klasse 
 ●  Hva er gode erfaringer? Hvilke tips vil dere gi til neste år? 

https://fb.me/e/37r92ucjg
https://drive.google.com/drive/folders/1lvQFPHWOeOhwKq4GCFIdrUbvgrC_6Ffu
https://oasenskole.no/wp-content/uploads/2021/02/2021_Trivselsplan_Oasen_skolene_Web.pdf
https://docs.google.com/document/d/10NSQtqxb_0G27QoNrYcnZan-3ZQaViA1/edit


 Vellykket arrangement som er kommet for å bli. Må jobbe litt med 
 foreldremedvirkning slik at flere er med på gjennomføringen 

 7. - 9. trinn hadde også egne vellykkede arrangement. 10. dro på 
 kino noen dager i forveien og hadde det gøy da. 

 Veldig positivt om man kan få til lignende til neste år. 

 Sak 14 
 (19.35 
 -19.45) 

 Status fra klassene - hvordan er stemningen? 

 ●  Har du noe å melde fra din klasse? 

 Sak 15 

 (19.45 
 -19.50) 

 Evaluering avlyst/utsatt høstdugnad på skolen 

 Hva skjedde? Hvordan unngå en liknende situasjon? Hva bør gjøres 
 videre? Hva tenker dugnadskomiten om 18.nov? 

 Dugnad utsatt til våren (tentativt rett etter påske). FAU kommer ut 
 tidlig med informasjon om dugnaden slik at folk får mulighet til å 
 skrive seg opp. 

 Sak 16  Orientering - politisk aksjon på torvet onsdag 8.nov 

 ●  Ekstraordinært FAU-møte digitalt torsdag 2.nov 

 Vi får si at det var en vellykket aksjon! Rektor takknemlig at FAU hev 
 seg rundt og var positive. 

 Sak 17 

 (19.50 
 -20.00) 

 Drøfting - har noen klasser planlagt andre sosiale 
 arrangement i løpet av høsten? 

 ●  Hvilken standard skal vi legge oss på? Blir det litt ‘too much’ 
 med thanksgiving/høsttakkefest? 

 ●  Skal 10.trinn ha noe juleball/nyttårsball?  JA, det  blir fest (ikke 
 ball) i lokalene til menigheten Antiokia. 

 Forslag fra Svein og Kjetil om å lage juleball som en tradisjon for 
 hele ungdomsskolen fra neste år. FAU positive til at neste års 9. trinn 
 får dette ansvaret. 

 Skøyter i byen kan være et alternativ 

 Sak 18 
 Orientering om frivillige foreldrekontingent 

 ●  Vi beholder kontingenten på kr 100.- pr elev 

 ●  Forslag til tekst på facebook og via visma skole. 
 Frivillig foreldrekontingent: FAU oppfordrer hver familie til å betale kr 
 100,- pr elev til felleskassen. Bruk kontonummer 3000.33.86380 
 eller Vipps #560793 (Oasen FAU Strømme). 

 ●  Bilde til facebook finner du  her  . 

https://drive.google.com/drive/folders/1rm1UrN-h_EFmSdRqrWw4uvxbcMmpTeha


 FAU positive til å dele dette på de enkelte trinnene 

 Sak 19 
 (20.05- 
 20.10) 

 Juleavslutning 13.desember. 

 Sted: Hånes Frikirke. 

 (Tidspunkt i fjor: 1.-7.trinn kl. 17.00-18.30 og 8.-10.trinn kl.19.00- 
 20.30.) 

 Lærere og elever har ansvar for innhold og program. Foreldre har 
 ansvar for servering. FAU kjøper inn/tar med: 

 ●  Duker x2, engangs, servietter og fakler 
 ●  Britt-Ellen kjøper inn + tar med 

 2-3 fra FAU (barneskolen) må møte 1 time før, kl.16?, for å rigge 
 bord mm. 

 ●  Hvem kan være med å rigge til:  Britt-Ellen og Ricke 

 I følge  årshjulet  skal 10.trinn rydde.  Her  står det  var som menes 
 med «rydding». 

 ●  Lokalene skal leveres tilbake i samme stand som da dere kom. 
 ●  Kafe: Bord og stoler settes på plass. Smuler etc. fjernes med 

 tørrmopp. Ved søl må gulvet vaskes. 
 ●  Søppel legges sortert i søppelcontainere i boden 
 ●  NB! Ta også med FAU sine duker til kaffe- og kakebordet! 

 Forslag til tekst på ukeplan/facebook/visma skole: 
 Alle tar med julekaker eller frukt til sin familie. Jenteforeldre tar med 
 ferdigblandet saft, gutteforeldre tar med kaffe til en felles buffet. 
 Merk kakefat, kaffekanner og saftmugger med navn. 

 ●  Takke ansatte på barneskolen + vise bilde: Britt-Ellen 
 ●  Takke ansatte på u-skolen + vise bilde: Margrete/  Dan  Ruben 

 Sak 20 

 (20.10- 
 20.15) 

 Oppmerksomhet/julegave til lærere 

 ●  Hvem kan ordne en fellesgave til skolens ansatte, samt ta 
 bilde av gaven slik at det kan vises på juleavslutningen? 

 ●  Tidligere år: Fruktkurv m/godis til personalrommet (kr 1000,-) 
 + pizzagavekort (kr 2000,-) 

 NB! Husk bilde (som skal vises på juleavslutningen  ) 

 ●  Margrete kjøper inn og overrekker gaven, samt ordner bilde 

 Sak 21 

 (20.15- 
 20.30) 

 Foreldremøte 2024 v/Margrete 

 FAU har ansvar for foreldremøtet vinter/vår. 
 ●  Hva ønsker vi som tema? 

 Forslag fra tidligere år: Skjermbruk/skjermfri v/ Jarle Haugland fra 
 Tro&Medier 

https://drive.google.com/drive/folders/1lvQFPHWOeOhwKq4GCFIdrUbvgrC_6Ffu
https://usercontent.one/wp/haanesfrikirke.no/wp-content/uploads/2022/09/Utleiepriser-2022-oppdatert.pdf


 ●  Hvordan ønsker vi å organisere foreldremøtet? Ønsker vi 
 klassevise foreldremøter også? 

 ●  Evaluering fra i høst: Hva fungerer bra med foreldremøter? 
 Hva skal til for å gjøre dem bedre? 

 Også aktuelt med politiet. Pga plass kan det være hensiktsmessig 
 med to samlinger på samme kveld. Margrete og Britt-Ellen sjekker. 

 Sak 22  Kort rapport fra natteravn-natten 10.nov v/Richard og Zoe 

 ●  3 stk foreldre fra 10.trinn + Zoe 
 ●  Neste dato er lørdag 23.mars 

 Rolig kveld og alt gikk bra. 

 Sak 23 

 (20.30- 
 20.35) 

 Orientering fra elevrådet 

 ●  Referat fra elevrådet finner dere her: 
 Elevrådsmøte 12.okt 2023 

 ●  Rep. fra FAU inviteres til elevrådsmøte for å drøfte hva de 
 ønsker å bruke gaven på kr 12.000,- 

 ●  Skal vi se dette i sammenheng med uteområdet og 
 dugnadsprosjekter? 

 FAU-leder møter elevrådet. Kan være aktuelt også for Ricke. De to 
 holder kontakten seg i mellom for dato er ikke klarlagt. 

 Sak 24  Orientering fra skolestyret 

 ●  Skolens økonomi 

 Sak 25  Orientering: Status økonomi og økonomikontakter i klassene 

 ●  Har det gått greit for Kjetil å få tilgang til FAU’s konto? 
 ●  Samler dere inn til dugnad? Les denne, mest aktuelt for 

 u-trinnet:  Rollebeskrivelse økonomikontakt i klassene 

 Sak 26 

 (20.40- 
 20.45) 

 Orientering: 17.mai v/Kjetil 

 ●  Hvordan er status for 8.trinn? 

 Ingen fra trinnet møtte, så FAU fikk ikke status  . 

 Sak 27  Oppfølginger 

 ●  Har noen klasser behov for å legge ut et innlegg om hensikten 
 til klassens facebook-gruppe?  Facebookgruppene skal  være et 
 hyggelig og inkluderende foreldreforum og en supplerende 
 informasjonskanal. Det er ikke ment som diskusjonsforum. 
 Ved behov for diskusjon, kontakt FAU-rep. 

 Det er tatt inn i vedtektene til FAU hvordan vi bruker Facebook 

https://drive.google.com/drive/folders/18N0ZqaPVHDBnsi0IZz7z6A6cqWyQt32f
https://docs.google.com/document/d/1PFigR2LTH8NMYZcCJzMmiCXBBHCZqHp_/edit


 ●  KomFug-representant?: Vi holder denne åpen 

 Sak 28 

 (20.50- 
 20.55) 

 Innkommet sak - Facebook og evt alternativ plattform for 
 informasjon 

 Jeg lurte på om FAU kunne diskutere hvordan vi kan sikre 
 informasjonsflyt til hele foreldregruppa i en klasse. 

 Jeg vurderer nå å slette min Facebook konto (pga de nye reglene, 
 der en må betale abonnement for å få sin facebookkonto uten 
 reklame) og da står jeg utenfor den egentlig viktige 
 foreldreinformasjonen som blir delt på klassefacebookgruppa. Den 
 har jo til nå vært en enkel og grei kanal. I allefall for de som er der. 
 Men det er allerede nå flere som er utenfor den informasjonen. 

 Hvordan kan vi i fremtiden kommunisere på en god plattform ? 
 Kanskje noe som også  gjelder alle klasser? 

 Hvem ivaretar info videre i vår klasse til de som ikke er på 
 Facebook? 

 ●  Er det noen i FAU som vi være i en arbeidsgruppe som 
 undersøker litt mer om Facebook og alternative plattformer? 

 Foreløpig lar vi FB være “informasjonstavle” for foreldregruppene, 
 ikke diskusjonsforum. Det er personvernmyndigheter som ser på 
 lovligheten av Facebook sine nye løsninger. 

 Sak 29 
 Neste FAU-møte uke 3, januar 2024 

 ●  Forslag til datoer: mandag 15.jan, tirsdag 16.jan el. onsdag 
 17.jan? 

 Onsdag 17. januar kl 19-21. 

 Til neste møte har 7. og 8.trinn ansvar for å komme kl. 18.45 for å ordne 
 til.Ta med en kanne kaffe og  enkel  snacks (f.eks.  frukt, twist, kjeks) 

 Dato:  Referent 

 13. november  Hans Jørgen Enger 


